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Beste dames/heren,

Op 16 april 2020 stelde dhr. K. Boonen de volgende schriftelijke vragen aan het college:

"Op aandringen van o.a. Cranendonck Actief! heeft het college toegezegd zich opnieuw te 
buigen over de voor veel betrokkenen plotselinge verplaatsing van de glasbakken achter de 
Jumbo in Maarheeze. In de zomer 2019 is daartoe overleg geweest met betrokkenen en 
afgesproken dat er een vervolgoverleg zou komen. Toen dat vervolg leek uit te blijven heeft 
wethouder van der Wiel op 27 januari j.l. medegedeeld dat dit vervolgoverleg in week 6 zou 
plaatsvinden. Opnieuw hebben wij navraag moeten doen bij de wethouder omdat ons signalen 
bereikten dat dit vervolgoverleg niet had plaatsgevonden. Positief verrast waren wij dan ook 
over de mededeling die namens het college door de gemeentesecretaris is gedaan n.a.v. vragen 
die gesteld zijn tijdens het Presidium van 10 maart: 'Het gesprek met afvaardiging (van 
omwonenden) heeft begin februari plaatsgevonden. De afspraak was dat er een brief aan 
bewoners zou worden gezonden om half maart een bijeenkomst te plannen. Deze bijeenkomst 
heeft door het coronavirus niet plaatsgevonden. Zodra de gelegenheid er weer is wordt dit weer 
in gang gezet.' Zie bijlage. Navraag in de buurt leidde echter tot verbazing: van een gesprek 
begin februari was niets bekend".
Dat leidt tot de volgende vragen:

1. Welke acties heeft het college sinds de zomer van 2019 ondernomen inzake de 
glasbakken in Maarheeze. Graag een tijdlijn met data en acties.
Antwoord: Op 24 juli 2019 heeft wethouder Van der Wiel op verzoek een gesprek gevoerd met 
een tweetal omwonenden over de consequenties van de verplaatsing van de glasbakken op de 
parkeerplaats bij de Jumbo te Maarheeze voor de omgeving. Daarnaast zijn via verschillende 
kanalen (persoonlijk, telefonisch, brieven, social media) door diverse omwonenden signalen 
over deze glasbakken afgegeven. Het betreft aspecten inzake een verkeersonveilige situatie, 
geluidsoverlast, afvaldumpingen rondom de glasbakken en aantrekking ongedierte.
Eind augustus/begin september 2019 is een begin gemaakt om te komen tot een integrale 
aanpak van de situatie, rekening houdende met de verschillende aspecten en belangen in deze 
omgeving. In deze periode zijn er ambtelijk contacten geweest met omwonenden, 
ondernemers en een bewoner van het aangrenzende appartementencomplex. Daarna is het
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proces gestagneerd en pas weer in januari 2020 opgepakt.

2. Wie zijn uitgenodigd en wie hebben deelgenomen aan het gesprek dat volgens het 
college begin februari heeft plaatsgevonden? Graag een compleet overzicht van alle 
uitgenodigden c.q. deelnemers.
Antwoord: Op 22 januari 2020 is ambtelijk een email verstuurd aan een omwonende en een 
bewoner van het aangrenzende appartementencomplex om een gesprek ter voorbereiding van 
de organisatie van een bijeenkomst en om samen verder de marsroute te bepalen over het 
vervolgproces. Op 7 februari 2020 heeft ambtelijk een gesprek plaatsgevonden waarbij enkel de 
bewoner van het appartementencomplex aanwezig is geweest.

3. Waar heeft dit gesprek plaatsgevonden c.q. welke vorm had dit gesprek?
Antwoord: Dit gesprek vond plaats op het gemeentehuis met de behandelend ambtenaar.

4. Is van dit gesprek een verslag gemaakt? Zo ja, kan dit als bijlage bij de antwoorden 
worden gedaan? Zo nee, kan dan kort worden samengevat wat er tijdens dat gesprek is 
besproken c.q. afgesproken?
Antwoord: Er is geen verslag gemaakt. Afgesproken is dat eind februari/begin maart 2020 naar 
de direct betrokken inwoners en ondernemers een brief gestuurd wordt om gezamenlijk met 
omwonenden en betrokkenen in de Smeltkroes de problemen in kaart te brengen en mogelijke 
oplossingen te bespreken.
Door het coronavirus is de organisatie van deze bijeenkomst stopgezet en is dit uitgesteld. De 
directe bewoners uit de omgeving zijn middels een ambtelijke brief op de hoogte gesteld dat 
zodra de gelegenheid zich voor doet er een gezamenlijk overleg plaatsvindt en zij hiervoor 
uitgenodigd worden. Met als doel om een gedragen oplossing te vinden. Het proces is 
inmiddels anders ingevuld.

5. Als dit gesprek niet heeft plaatsgevonden hoe verklaart u dan de mededeling gedaan aan 
het Presidium?
Antwoord: Zoals onder 2 is aangegeven, heeft er wel een gesprek plaatsgevonden. Hiervan is 
mededeling gedaan.

6. Wanneer denkt het college deze onnodig lang slepende kwestie tot een goed einde te 
brengen?
Antwoord: .
Naar aanleiding van de door u gestelde schriftelijke vragen is ambtelijk de problematiek omtrent 
de glasbakken nu inmiddels goed opgepakt. Inmiddels zijn er met een aantal 
omwonenden/betrokkenen weer gesprekken gevoerd. De situatie is opnieuw ter plaatse 
bekeken. Op dit moment worden de bevindingen uitgewerkt in een voorstel om de 
bovengrondse glasbakken te verplaatsen en de mogelijkheid te bekijken om in deze omgeving 
(ondergrondse) glascontainers te plaatsen.
Dit voorstel met als inhoud een voor iedereen werkbare en acceptabele oplossing komt deze 
maand (juli) gereed. Mocht dit leiden tot een verplaatsing van de bovengrondse containers, dan 
kan dit vrij snel daarna plaatsvinden.
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Met vriendelijke groet, GEMEE

H/r Cranendonck

BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN CR 
De secretaris,

ir. J.A.G.M. van ^aken

^NENDONCK, 
De burgemeester,

F.A.P. van Kessel
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